



ELLINGSRUD VELFORENING

Stiftet 23. april 2001

Protokoll fra styremøtet 20.02.25

Til stede: Amina, Ane Erika, Hanan, Fra mentorgruppa: Astrid, Anne Grete, Bjørn

Leder: Amina

Nestleder: Hanan

Kasserer: Moorthy

Sekretær: Ida

09/25 Godkjenning av protokoll

- Protokoll godkjent

10/25 Økonomi

- Saldo på konto 159 748,-

11/25 Ellingsruddagene 14.06

- Ida invitere til planleggingsmøte: Kirken, pride, sykehjemmet, ombruket, elevrådet, musikalteateret, barnehagene?, Tommy Klemp, Reza, idretten.
- Vi er usikre på om/hva vil får av midler denne gangen. En utgift vi uansett må ut med er scene og lyd. Tidligere utgifter på utstyr: scene 25 070, lyd: 15 000. Kan vi få det billigere? Kan vi for eksempel høre med Obos om utstyr?
- Ida: hører Obos om utstyr og underholdning + Haugerud (hvor bestilte de den lille scenen de hadde på åpningen av Trosterudhuset fra?) Ida hører også med bydelen ang «partypakke».
- Ang scene: vi vil teste å ha scenen på andre siden av torget
- Vi må leie inn vektere

12/25 Møtet med Obos og borettslagene, 26.02

- Obos har invitert alle borettslagene til informasjonsmøte, 26.02 kl 17.30 i prosjektlokalet. Vi møtes 16.45 for opprigg.

- Det kommer ikke til å bli snakk om å heve medlemsprisen nå i første omgang, kun få med de som ikke per nå er medlemmer.
- Obos har også laget en ny informasjonsflyer om velforeningen. Den var fin, men hadde noen skrivefeil. Astrid sender tilbakemeldinger på brosjyren.
- Obos har avtalt med Mariholtet Sportsstue om servering. Astrid dobbeltsjekker om det også innebærer drikkevarer.
- Programmet blir som følger:
 - Velkommen med konsernsjefen og Kent Olav
 - KO snakker videre om prosessen: «en oppussing av senteret er ikke nok».
 - Bydelen: Prosessen med medvirkningsarbeidet + prosjektlokalet.
 - Sabha om oslosatsningen og FERD.
 - Hanne: ellingsrudsatsingen
 - Pådriv: om prosessen.

Pause.

- Etter pausen er det velforeningens tur. Vi står samlet foran publikum.
- Bjørn starter med litt historikk.
- Ida snakker om nåtid
- Astrid: hva nå? Det sosiale fokuset. Spørre om noen flere vil være med?

13/25 Annet

- Postboks: Moorthy har gjort oss oppmerksomme på at det koster kr 1600,- i året med postboksen. Må vi ha postboks? Vi stemmer: enstemmig nei. Vi avvikler postboks.
- Skal vi investere i store termokanner til arrangementer? Hanan sjekker ut pris og typer.
- Årsrapport: vi fordeler ansvaret om å skrive årsrapport. Alle sender sine deler til Ida innen 3. mars, så setter hun det sammen.

Neste styremøte er 20 mars kl 18.